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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. június 7-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter, Dr. Hartmann Bálint,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Fodor István, Dr. 
Madarász György helyett Füzesi Zoltán, Hollósy Gábor, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, 
Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal 
rendelkező tagok, továbbá Tóth Péterné, Becker Péter, Balázs Péter és Günthner Attila 
állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Divényi Dániel. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. A TTB munkatervével kapcsolatban a 
felmerült kérdésekről szűk körben kell az illetékesekkel egyeztetni ás ezt követően a 
módosított munkatervet a szeptemberi Elnökségi ülésre fogjuk behozni.  

A VET fogyasztás mérőhely MUBI megalapításával kapcsolatban Veisz Imre javasolta, hogy 
az Energia Hivatal regulációs gondolkodását érdemes bevonni. Béres József kérte, hogy a 
Kovács László által vezetett mubi munkájáról minden második Elnökségi ülésen 
státuszjelentést kell tenni. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó 
testülete a VET fogyasztás mérőhely MUBI megalapításával kapcsolatos írásos 
előterjesztést egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 34/2016 számú 
határozatával a VET fogyasztás mérőhely MUBI megalapításával kapcsolatos írásos 
előterjesztést egyhangúlag elfogadta.  

Továbbiakban Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget, hogy 2016. június 4-én az 
ÉPÍTŐK NAPJA alkalmából rendezett központi ünnepségen Nagy János, a MEE VTT 
elnöke, a MEE Elnökség tagja, valamint Dési Albert, a MEE ÉBSZ titkára, Varga Mihály 
Nemzetgazdasági Miniszter által adományozott „Kiemelkedően eredményes szakmai 
tevékenysége elismeréséül” Miniszteri Elismerő OKLEVELET vehetett át. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd a 92. Tisztújító Küldöttgyűlés határozataiból 
adódó feladatokat ismertette. A tagokkal vezető tisztségviselőkkel, a felügyelőbizottság 
tagjával vagy ezek hozzátartozójával megkötni kívánt szerződések és a szervezetek által 
kötött szerződések kezelésének szabályozását a Szervezési Bizottság fogja koordinálni. 
Kovács András megjegyezte, nem jó, hogy a tisztújítás évében történik a szervezetek 
tisztújítása is a szoros határidők miatt. Több küldött nem kaphatott küldöttigazolványt, mert 
nem történt, vagy mert nem időben történt tisztújítás. Ezért érdemes a szervezetek 
tisztújítását legalább fél évvel előrébb hozni. 

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila az SZMSZ mellékleteinek és egyéb 
szabályzatainknak új Alapszabályhoz történő igazításáról tájékoztatta az Elnökséget. A 
Szervezési Bizottsággal és a Gazdasági Bizottsággal együttműködve kell gondoskodni arról, 
hogy legkésőbb év végéig minden szabályzatunk aktualizálva legyen. A társadalmi szervezet 
nyilvántartási adatait és az aláírási címpéldányokat a VET és VTT-vel együtt kell kezelni. 

Negyedik napirendi pontként  Béres József a Jelölő Bizottság észrevételeit ismertette a 
tisztújítással kapcsolatban. Az Elnöki pozíciónál a maximum 2x3 éves ciklus korlátozását, 
illetve az elnöki pozícióban a MEE tagsági kötelezettséget „túldemokratizáltnak” tartja a JB. 
Az elnök elsősorban stratégia alkotó, protokolláris személy legyen. Ha megtartjuk a 2 
ciklusos választást, akkor a vezetőknek kötelezettsége legyen legalább egy utód felmutatása 
a 2. ciklus végére. Nagy János szerint a tagjaink közül kell kiválasztani az elnököt. Orlay 
Imre megerősítette, hogy az utód kinevelés jó gondolat. Haddad Richárd saját tapasztalatain 
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keresztül is érzi, hogy valóban nehéz kívülről becsöppenni az Elnökség munkájába. A Jelölő 
Bizottság 2 évig még betölti a szerepét. Az utódok felkutatásával kapcsolatban fontos 
munkát végezhet. Ez lehetne a MEE Tagfejlesztési Bizottság. Béres József összegezte az 
elhangzottakat és kérte, hogy a Jelölő Bizottság folytassa a munkát a vezető utánpótlás 
terén. Az Elnökség támogatja munkájukat. Egy-egy Elnökségi munkabizottság vezetésével 
be lehet hozni új, potenciális vezetőket az Elnökségbe. Gondolkozzunk azon, hogyan lehet 
még bevonni új embereket. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila az Egyesületi Elnökség 2016. II. félévi 
munkatervét ismertette az írásos előterjesztés szerint. A VTT jelezte, hogy a LV4 
konferencia miatt a szeptemberi Elnökségin nem tudja bemutatni a munkatervét ezért egy 
hónap haladékot kérnek. Haddad Richárd kérte, hogy az Elnökségi munkatervbe kerüljön be 
az Elektrotechnika és BUDAKO helyzete.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Egyesületi Elnökség 2016. II. félévi munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 
35/2016 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 2016. II. félévi 
munkatervét. 

Hatodik napirendi pontként Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget a 63. vándorgyűlés 
előkészítéséről és a 64. vándorgyűlés támogatójának és társszervezőjének kiválasztásáról. 
A 64. Vándorgyűlés főszponzori címére a MAVIR-tól szóbeli ígéretet kaptunk. A rendezvény 
csütörtöki fakultatív szakmai program terve két témacsoport köré szerveződne. 1. E-
mobilitás, városi egyedi közlekedés korszerű megoldásai (e-roller, e-bicikli, e-autó). 2. 
Drónok ipari felhasználása. A programot a társadalom felé való nyitás érdekében nap 
közben nyilvánossá tesszük. A Vándorgyűlés résztvevői az előadások után látogathatják a 
programot. A sajtótájékoztatót is ide tervezzük. 

Hetedik napirendi pontként az Elnökség az Magyar Elektrotechnikai Egyesület Partnere díj 
odaítéléséről szavazott, melyet a MEE évente egy jogi személyiségű társaságnak, vagy MEE 
tagsággal nem rendelkező magánszemélynek adományozza, amely/aki a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesületet céljainak elérésében kiemelkedően támogatta, az egyesülettel 
műszaki, tudományos, gazdasági vagy társadalmi téren eredményesen együttműködött, 
hozzájárult a MEE mint közhasznú civilszervezet rangjának, elismertségének erősítéséhez. 

Az Egyesületi Elnökség 36/2016 számú határozatával a Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Partnere díjat 5 igen, 2 tartózkodás mellett a Geometria Kft-nek ítélte.  

Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a MEE Nyíregyházi Szervezete 
által benyújtott régiós pályázatot, melyben a Nyíregyházi, Mátészalkai és a Debreceni 
szervezet a Mátrai Naperőmű látogatását tűzte ki célul. Támogatási igényük 300.000 Ft. 

A pályázat kapcsán felmerült, hogy a vonatkozó eljárásrendben módosítani kellene a 
pályázatok benyújtási határidejét, ugyanis a gyakorlatban március 31-ig nagyon kevés 
pályázat szokott beérkezni. Ha legkésőbb a szeptemberi Elnökség dönt a pályázatokról, a 
várható év végi költség még kockázat mentesen kalkulálható. A javasolt módosítás: 

 „A tárgyévre vonatkozó támogatást igénylő pályázatokat a rendezvény témájának, 
programjának, napirendjének leírásával és az igényelt összeg megjelölésével az Egyesület 
titkárságára, a mee@mee.hu e-mail címre kell benyújtani tárgyév augusztus 31.-ig.” 

„A tárgyévi támogatások elfogadásáról és a támogatások mértékéről az Irodavezető 
előkészítése alapján az Egyesületi Elnökség dönt az augusztus 31.-ét követő Elnökségi 
ülésen.” 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a Nyíregyházi 
szervezet pályázati igényét és a javasolt eljárásrend módosítást egyhangúlag elfogadta. Az 
Egyesületi Elnökség 37/2016 számú határozatával a Nyíregyházi szervezet pályázati 
igényét és a javasolt eljárásrend módosítást egyhangúlag elfogadta. 
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Kilencedik napirendi pontként Günthner Attila terjesztette elő a Szabványosítási Bizottság 
által az MSZT munkacsoportjaiba delegált tagok javasolt névsorát. A villámvédelem, 
valamint kábelek és vezetékek munkacsoportokba új tagokat kell delegálni. Az új tagokat az 
ÉBSZ-nek a következő Elnökségi ülésig meg kellene neveznie.   

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a 
Szabványosítási Bizottság által az MSZT munkacsoportjaiba delegált tagok javasolt névsorát 
egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 38/2016 számú határozatával a 
Szabványosítási Bizottság által az MSZT munkacsoportjaiba delegált tagok javasolt névsorát 
egyhangúlag elfogadta. 

Tízedik napirendi pontként Béres József az Elnökségi bizottságok vezetőinek 
tisztújításának előkészítésével kapcsolatban adott tájékoztatást. Ismertette, hogy mely 
bizottságoknál volt régen tisztújítás. Az Elektrotechnika Szerkesztő Bizottságának elnöke, 
Dr. Bencze János nemrég lemondott. A Szabványosítási Bizottságnál, a MEE FAM 
Munkabizottságnál és az Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottságnál több ciklus óta nem 
volt tisztújítás. Cél, hogy a szeptemberi ülésig ezeket vizsgáljuk felül és válasszunk 
vezetőket, illetve döntsünk a bizottságok sorsáról, ha nem volt aktivitás. Július végéig 
adjanak a régiók, szakosztályok, társaságok javaslatokat vezetőkre és tagokra. A 
Fogyasztás Mérőhelyi mubi, a Kommunikációs és Marketing Bizottság, az Oktatási 
Bizottság, a Szakmai Tudományos Bizottság, a Szervezési Bizottság és a Gazdasági 
Bizottság tagokra is kérünk delegálásokat. 

Tizenegyedik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség 39/2016 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta az írásos előterjesztésben ismertetett, az egyesületbe belépett és 
kizárt tagok listáját  

Egyebek 

• Nagy Jánost és Orlay Imrét a Magyar Mérnöki Kamara tiszteletbeli tagjává 
választották. Gratulálunk nekik!  

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy 2013. évben megjelent az új 
felnőttképzési törvény (2013. évi LXXVII. törvény a felnőttképzésről), mely az 
engedély feltételei között előírja, hogy az intézménynek rendelkeznie kell a miniszter 
rendeletében meghatározott minőségbiztosítási keretrendszernek megfelelő 
minőségbiztosítási rendszerrel. A  pontos szabályozást a 58/2013. (XII. 13.) NGM 
rendelet tartalmazza. Ennek megfelelően létrehoztuk saját minőségbiztosítási 
rendszerünket. Az előírások szerint ennek felülvizsgálatát kétévente kötelező 
elvégeztetni, míg az ISO évente kerül felülvizsgálatra. Günthner Attila jelezte és kérte 
a támogatást, hogy az új minőségbiztosítási rendszer első, nyári auditálására való 
tekintettel az ISO 9001 auditot halasszuk el, ugyanis ez jelentős plusz anyagi és 
kapacitás terhet jelent. Az ISO 9001 elsősorban gyártó cégekre vonatkozik és az 
elmúlt 10 évben semmilyen előnybe nem hozta az Egyesületet. Ha  megtörtént az új 
minőségbiztosítási audit pontosan fogjuk látni a két rendszer kapcsolódását, a velük 
járó kapacitás szükségletet. Az audit eredményéről és a vele járó anyagi és kapacitás 
szükségletekről Günthner Attila be fog számolni az Elnökségnek, hogy a hosszabb 
távról megfelelően tudjunk dönteni. Az Elnökség támogatta, hogy az ISO 9001 auditot 
halasszuk el év végéig és most koncentráljunk a kötelező minőségbiztosítási 
rendszerre. 

• Orlay Imre tájékoztatta az Elnökséget, hogy a VBSZ közigazgatási egyeztetés alatt 
van.  

• Hollósy Gábor pozitív hírként számolt be arról, hogy a legutóbbi VHTSZ 
munkabiztonsági konferenciára a résztvevők 30-40%-ka külsős cégtől jelentkezett.     
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Budapest, 2016. június 7. 

 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


